
 
 

Vytvořeno  10.9.2014 13:57:10 1

 
Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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Příspěvek do 32. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 10.09.2014  
 
Zápis z jednání komise dopravy dne 8. 9. 2014 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z komise dopravy 8. 9. 2014  
 
Materiál předkládá:  Ing. Oldřich Štarha - Místostarosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Vlasta Indrová 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřimi je předložen k projednání zápis z komise dopravy dne 8. 9. 2014. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   závěry z jednání komise dopravy ze dne 8. 9. 2014 a schvaluje body 
č.    dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění: 10. 9. 2014 (OI) 
  

 
 
 



Zápis 
z jednání komise dopravy, konaného dne 8.9.2014 od 18,15 hod. ve  velké 
zasedací místnosti MěÚ Kuřim. 
                                                                                                
Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou tohoto zápisu. V době zahájení schůze bylo 
přítomno 7 členů komise a tajemník, komise byla usnášeníschopná. 
V průběhu jednání byli přítomni 4 hosté za Město Kuřim. 
 
Program jednání: 
 

1) Návrh PD situace parkoviště na ul. Popkova 
1.1 Komise dopravy doporučuje realizovat parkoviště na ul. Popkova dle předložené 

koordinační situace Ing. Jarolíma (6 parkovacích míst včetně obratiště). 
 
         Hlasováno: 1 pro, 6 proti 
         Návrh nebyl přijat. 
Z jednání komise odešel p. Doležal. 
 
1.2 Komise doporučuje zadat zpracování PD na parkoviště s průjezdem do ul. Komenského 

dle návrhu Ing. Jarolíma ze dne 8.9.2014.  
         Hlasováno: 6 pro 
         Návrh byl přijat. 

2) Návrh PD – situace parkoviště na ul. Komenského 
Komise dopravy doporučuje realizovat stavební úpravu kolmých  parkovacích stání před 
bytovým  domem č.p.991 – 993 po vjezd k RD č.p. 1927. Zbývající část PD doporučujeme 
realizovat v rámci řešení úpravy plochy a opravy mostu před ZŠ Komenského. 
 
         Hlasováno: 6 pro 
         Návrh byl přijat. 
 

3) Návrh úpravy dopravního značení v ul. U stadionu – požadavky DIPČR na úpravu a 
doplnění navrženého řešení z minulé komise. 

Projektant předjednal navržené řešení dle závěru z komise dopravy a DIPČR nesouhlasí 
s vodorovným DZ  V5 jako upozornění na přednost zprava a požaduje ji nahradit svislými 
značkami A3. 
 
Komise dopravy s ohledem na vyjádření DIPČR doporučuje pouze obnovení VDZ V4 na 
všech větvích křižovatky. 
         Hlasováno: 6 pro  
         Návrh byl přijat. 
 

4) Žádost o vyjádření k umístění stavby –  parkoviště polyfunkčního domu v proluce na 
nám.1.května 

Komise dopravy z dopravního hlediska k umístění parkoviště nemá námitek. 
          
         Hlasováno: 6 pro 
         Návrh byl přijat. 
 

5) Návrh PD studie parkoviště společnosti WALTER na ul. Blanenská 
Komise dopravy nemá námitek k předložené studii parkoviště společnosti WALTER včetně 
autobusových zastávek Prefa,rozc. Komise doporučuje dodržet délku navržené nástupní 
hrany ( 23m).  
        Hlasováno: 5 pro, 1 se zdržel   
(Pozn.: Ing. Pančík se jako autor studie zdržel z procesních důvodů)  



 
 
 

6) Měření v ul. Jánská – výsledky sčítání dopravy 
Komise doporučuje vzhledem k výsledkům měření nestanovovat žádné dopravní značení. 
         
        Hlasováno. 6 pro  
        Návrh byl přijat. 
 

7) Žádost ČSAD Tišnov o doplnění dodatkové tabulky „MIMO BUS“ v ul. Křižkovského 
v zóně s dopravním omezením  

Komise doporučuje nestanovovat žádné DZ a situaci řešit podáním žádosti ČSAD o výjimku. 
          
        Hlasováno: 6 pro 
        Návrh byl přijat. 
 
8) Žádost WELLNESS Kuřim o doplnění dodatkových tabulek 
Komise doporučuje umístit dodatkovou tabulku „VYHRAZENO PRO ZÁKÁZNÍKY 
WELLNESS KUŘIM“ s uvedení doby OD – DO. Komise doporučuje umístit mechanické 
závory.  
        Hlasováno: 5 pro, 1 se zdržel 
        Návrh byl přijat. 
Z jednání komise v 19,45 hod. odešel Mgr. Vítek. 
 
9) Návrh PD ul. Brněnská – rozšíření stávajících zpevněných ploch na ul. Brněnská (zprac. 

04/2014) – předkl. Mgr. Ing. Sukalovský  
Komise dopravy doporučuje realizaci parkoviště dle předloženého návrhu. 
          
         Hlasováno: 5 pro 
         Návrh byl přijat. 
 
Z jednání komise ve 20 hod. odešel Ing. Pančík a p. Múčková.  
 

10) Žádost z ul. Wolkerova o umístění plastových zpomalovacích prahů a přechodu pro 
chodce 

Komise dopravy doporučuje řešit žádost zadáním zpracování PD na umístění 2 retardérů a 1 
přechodu pro chodce.  
         Hlasováno: 1 proti, 2 se zdrželi 
         Návrh nebyl přijat. 
 
11) Návrh na úpravy JŘ – předkl. Ing. Kotek 
Komise dopravy doporučuje podat žádost dle přílohy. 
 
         Hlasováno: 3 pro 
         Návrh byl přijat.  
Jednání komise bylo ukončeno ve 20,15 hod. 
Zapsala: Indrová 
Podpisy zúčastněných.  
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